
Protokół nr 9/2019 

z XII Sesji Rady Gminy Belsk Duży 

z dnia 30 października 2019 r. 

 

Skład Rady: 10, nie obecnych 5 (wg. załączonej listy obecności) 

Spoza Rady uczestniczyli: 

1. Iwona Sadłowska – Zastępca Skarbnika Gminy  

2. Renata Ostatek – Sekretarz Gminy  

3. Marcin Pawlak – Dyrektor ZGK  

4. Maria Walewska- Żółcik – Dyrektor GZOPO  

5. Adolf Maciak – Radny Powiatu Grójeckiego 

6. Adam Balcerowicz – Radny Powiatu Grójeckiego 

7. Paweł Wasilewski – przedstawiciel firmy U&K STUDIO Anna Wasilewska  

A także sołtysi i mieszkańcy.  

Pkt 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sikorski powitał przybyłych radnych i gości, stwierdził 

quorum i otworzył obrady XII Sesji Rady Gminy. 

1. Otwarcie obrad 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Wystąpienie Radnych Powiatu Grójeckiego 

4. Rozstrzygnięcie uwag wniesionych do projektu studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Belsk Duży 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

b) zmian w budżecie gminy 

c) likwidacji Publicznego Gimnazjum im. ks. Zdzisława Jastrzębiec Peszkowskiego w Belsku 

Dużym 

d) określenia wysokości stawek oraz zwolnień w podatku od nieruchomości na 2020 rok 

e) określenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych na 2020 rok 

f) rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na czas nieoznaczony części 

nieruchomości o pow. 19,25 m², położonej w obrębie PGR Belsk Duży gmina Belsk Duży, z 

dotychczasowym dzierżawcą 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości gminnej o pow. 

0,0279 ha położonej w obrębie PGR Belsk Duży, gmina Belsk Duży 

i) ustalenia wysokości opłat za korzystanie z obiektów Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji 

w Belsku Dużym 

j) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenów produkcyjno-magazynowych w obrębie Łęczeszyce 



Pełny zapis przebiegu sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

7. Zapytania i wolne wnioski 

8. Zamknięcie obrad 

 

Pkt 2  

Nie zgłoszono uwag do porządku. Porządek uznaje się za przyjęty.  

 

Pkt 3.  

Pani Paulina Borkowska zwróciła się do radnych powiatowych z zapytaniem o celowość wyznaczania 

pasa drogowego szerokości 12 metrów. Wyjaśniła, że w przypadku kilku właścicieli będzie to duży 

odcinek pola zabrany pod drogę oraz że właściciele działek nie koniecznie zgodzą się, oddać taką 

powierzchnię za darmo. Ponowiła prośbę o równiarkę na drodze powiatowej Skurów-Wilczogóra.  

Pan Adam Balcerowicz wyjaśnił iż uczestniczył w spotkaniu dotyczącym wspomnianej drogi. Wyraził 

stanowisko, iż Starostwo nie poniesie kosztów, jeśli mieszkańcy nie będą w pełni zgodni co do 

modernizacji drogi – poszerzenia.  

Pan Adolf Maciak wyjaśnił, iż wspomnianą drogę powiatową z ramach tzw. „Funduszu Klęskowego” 

można wykonać o szerokości 5 metrów.  Stwierdził, iż logicznym jest, że właściciel działki nie chce 

oddać za darmo sporą część swojego pola na poczet drogi. Zaprosił sołtysów zainteresowanych 

przedmiotową drogą na posiedzenie Komisji Transportu w dniu 6 listopada.  

Pani Małgorzata Katana ponowiła prośbę o lustro na skrzyżowaniu drogi Skurów-Wilczogóra z drogą 

gminną prowadzącą do miejscowości Jarochy.  

Pani Ewa Maciak zwróciła się z pytaniem o postęp prac w sprawie drogi Lewiczyn-Sadków.  

Pan Adam Balcerowicz odpowiedział, iż trwają prace geodezyjne, po ustaleniu przebiegu drogi 

najprawdopodobniej zostanie zorganizowane spotkanie z mieszkańcami.  

Pani Bożenna Korzenko zwróciła się z prośba o dokończenie remontu drogi Grójec-Wilczogóra.  

Pani Marta Czarnecka ponowiła zgłaszaną wcześniej potrzebę wycięcia krzaków przy drodze 

powiatowej. Wspomniała również o problemach na drodze Julianów –Lewiczyn.  

Pan Adolf Maciak poinformował, iż na ostatniej sesji rady powiatu przydzielili środki na szpitale 

powiatowe. Środki mają zostać przeznaczone na remont oddziału wewnętrznego w szpitalu w Grójcu. 

Poinformował o protestach związanych ze szpitalem w Nowym Mieście nad Pilicą.  

Pan Bogusław Sikorski zapytał o postęp prac dotyczący budowy SOR-u.  

Pan Adolf Maciak poinformował iż termin zakończenia został przesunięty do 2023 roku, poinformował 

iż po kontroli z NFZ i Ministerstwa Zdrowia szpital musiał zwrócić część dotacji.  

Pani Marta Czarnecka przedstawiła opinię na temat lekarzy oraz sytuacji w Ośrodku Zdrowia.  

Pan Adam Balcerowicz poprosił o zgłaszanie podobnych sytuacji do niego. Poinformował, że pacjenci 

w przypadku zagrożenia życia zostają przyjęci poza kolejnością. Wyjaśnił, iż trudno jest pozyskać 

lekarza do ośrodka, jednak trwają starania o lekarzy.  



Pełny zapis przebiegu sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

Pkt 4   

Pan Paweł Wasilewski przedstawił procedurę przygotowania i uchwalania studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego. Wyjaśnił, czego dotyczyły uwagi podniesione przez 

Wojewodę Mazowieckiego w rozstrzygnięciu nadzorczym uchylającym studium przyjęte w dniu 17 

kwietnia 2019 roku. Poinformował, że obecny projekt jest zgodny z wytycznymi znajdującymi się na 

stronie Ministerstwa Inwestycji i Rozwoju. Wyjaśnił, iż Rada Gminy w przypadku przyjęcia 

którejkolwiek z uwag odrzuconych przez Wójta Gminy, nie będzie mogła podjąć uchwały ustalającej 

studium dla gminy. Zaproponował głosowanie blokowe za  odrzuceniem uwag, w przypadku 

negatywnego wyniku głosowania, Rada Gminy będzie głosować oddzielnie wszystkie uwagi. 

Nadmienił, iż Rada Gminy na posiedzeniach poszczególnych Komisji zapoznała się z uwagami.  

Rada Gminy Belsk Duży odrzuciła wszystkie uwagi jednogłośnie.  

 

Pkt 5  

Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie - uchwała nr XII/83/2019  

Pkt 6.  

a) Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie. – uchwała Nr XII/84/2019  

b) Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/85/2019  

c) Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/86/2019  

d) Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/87/2019  

e) Pani Ewa Maciak odczytała projekt uchwały. 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/88/2019  

f) Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/89//2019  

g) Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały. 0 

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/90/2019  

h) Pani Ewa Maciak Odczytała projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/91/2019  

i) Pan Bogusław Sikorski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/92/2019 

j) Pan Zbigniew Byrski odczytał projekt uchwały.  

Rada Gminy Belsk Duży przyjęła uchwałę jednogłośnie – uchwała Nr XII/93/2019  

Pkt 7.  

Brak zapytań i wniosków.  

Odczytał zaproszenie na Święto Niepodległości.  

Pkt 8. 



Pełny zapis przebiegu sesji dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bogusław Sikorski stwierdził wyczerpanie porządku obrad, podziękował 

wszystkim za przybycie i zakończył obrady XII Sesji Rady Gminy Belsk Duży.  

Sesja trwała od godziny 10.10 do godziny 12.40 

Na tym protokół zakończono.  

Przewodniczący Rady Gminy 

Bogusław Sikorski 

 

 

 


